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Årsmöte.  
 

Fredagen den 23 februari 2018, klockan 10.00, Njurunda Folkets Hus i Kvissleby. 

 

Vi inleder kl. 10:00 innan årsmötet med att Socialnämndens ordförande Malin Larsson har ordet i 

ämnet ”Äldrefrågor” i ca. 45 minuter. 

 

 

 

Förslag, till dagordning. 

 

1. Sammanträdet öppnas. 

2. Mötets behörighet. 

3. Fastställande av dagordning. 

4. Upprop av ombud, styrelse, revisorer och distriktet. 

 

5. Val av presidium. 

 a.  Ordförande. 

 b.  Sekreterare/referent. 

 c.  Justerare av dagens protokoll. 

 d.  Rösträknare. 

 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse mm.. 

 a.  Verksamhetsberättelsen. 

 b.  Ekonomiska berättelsen. 

 c.  Revisionsberättelsen. 

 d.  Fastställande av resultat- och balansräkning. 

 e.  Beslut om årets resultat. 

 

7. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen. 

 

8. Val. 

 a.  Ordförande. 2 år.    Avgående Kjell Anderson. 

 b.  Kassör. 1 år. Fyllnadsval.   Ann-Sofi Andersson, avsade sig uppdraget, 18/10. 

 c.  Ledamot. 2 år.    Avgående. Göran Dahlin Margot Nilsson. 
  (Kvarstående ledamöter: Majlis Blomqvist, Maj-Britt Sjödin, Leif Söderberg.) 

 d.  3 ersättare i styrelsen. 1år.   Avgående, Inge Widén, Birgitta Staaf, vakant. 

 e.  Revisor. 2 år.     Avgående, Kjell Olofsson. 

 f.  2 Revisionsersättare.    Avgående, Jan-Åke Halvarsson, Bengt Persson. 

 g.  3 Ledamöter i valberedningen. 2år.  Avgående, Inga-Lis Sirenius, Ann-Christin Hjertström 

       samt 1 vakant.  

       1 utses till sammankallande. 

 h.  Trafikansvarig. 1 år.    Avgående Tyrone Johansson. 

 

9.  Inkomna frågor från föreningarna. 

 

10.  Styrelseinformation. 

 

11.  Avslutning. 

 



 

 
 

 

Våra stadgar säger, i en kommun med fler än en PRO-förening, ska Samorganisation 

bildas. I Sundsvall har vi 13 PRO-föreningar med sammanlagt 5.679 medlemmar. 

Samorganisationen har till uppgift att ta initiativ och driva pensionärernas intresse- 

frågor samt verka för att pensionärernas inflytande stärks i kommunen. 

 

Samorganisationens styrelse har under 2017 haft följande sammansättning. 

Kjell Andersson, PRO Skön Södra, ordförande. 

Majlis Blomqvist, PRO Njurunda, vice ordförande. 

Ann-Sofi Andersson, PRO City, kassör, avsade sig uppdraget 18/10 2017. 

Maj-Britt Sjödin, PRO Matfors-Tuna, sekreterare. 

Göran Dahlin, PRO Stöde, ledamot. 

Leif Söderberg, PRO Indal, ledamot. 

Margot Nilsson, PRO Sättna, ledamot. 

Inge Widén, PRO Skön Södra, ersättare. 

Birgitta Staaf, PRO City, ersättare. 

Vakant plats som ersättare. 

 

Under året har styrelsen haft 6 sammanträden. 

 

Revisorer. 

Rolf Henriksson, PRO Skön södra och Kjell Olofsson, PRO Selånger. 

Revisorsersättare. 

Jan-Åke Halvarsson, PRO Skön Södra och Bengt Persson, PRO Alnö. 

 

Valberedning. 

Inga-Lis Sirenius, PRO City och Ann-Christin Hjertström, PRO Norra Skön. 

 

PRO:s ledamöter och ersättare i Kommunala Pensionärsrådet, KPR. 

Anders Nylin, PRO Alnö, gruppledare. 

Margot Nilsson, PRO Sättna, ledamot. 

Lillian Borg, PRO Matfors-Tuna, ledamot. 

Leif Söderberg, PRO Indal, ledamot. 

Kjell Olofsson, PRO Selånger, ledamot. 

Berit Andersson, PRO City, ersättare. 

Aagoth Lögdahl, PRO Skön Södra, ersättare. 

 

KPR har under året haft 4 sammanträden och i november genomfördes också ett 

informationsmöte, tillsammans med representanter från andra pensionärs- 

organisationer inom kommunen. 

Våra KPR ledamöter har haft ordentligt med tid att informera styrelsen och  

representantskapets ledamöter om sin verksamhet. 

 



 

Representantskapsmöten. 

Under året har vi haft 4 möten. 

27 januari. KPR, genom Anders Nylin, hade ordentligt med tid för att informera om 

de aktuella frågor som KPR har på sin dagordning. Vår KPR-grupp fick också i upp- 

drag att utarbeta Samorganisationens svar på ”Miniäldrebarometern”. 

Bengt Persson hade en gedigen rapportering från riksorganisationen representant-

skapsmöte och från ”Framtidskonferensen” på Gysinge. 

Beslutades att ansvaret för PRO:s representant i kommunens ”Trafikråd” överförs 

från PRO City till Samorganisationen. 

31 mars. Årsmötet inleddes med en mycket bra information om hur vi som 

pensionärer skall skydda oss för att inte bli utsatta för åldringsbrott. De som gav oss 

informationen var Lennart Westlund och Kent Karlsson från polisens brottsföre- 

byggande enhet. 

Val genomfördes. Information gavs om distriktets och vår egen verksamhet i närtid. 

29 september. Tema för detta möte var ”Diabetes”, Birgitta Stenberg stod för den 

innehållsrika informationen om denna sjukdom. Anders Nylin rapporterade från 

KPR:s septembermöte och Bengt Persson, vår nye ordförande för PRO-distriktet, 

rapporterade från riksorganisationens ”Höstmöte”. 

17 november, representantskapet tog beslut om Samorganisationens budget och 

verksamhetsplan för 2018. Bengt Persson rapporterade om aktuella frågor på 

distriktet, riksorganisationen och LPR. 

Beslutades att ordföranden och vice ordföranden som är firmatecknarna också får 

i uppdrag att sköta avgående kassörens uppgifter fram till årsmötet 2018. 

 

Andra sammankomster under året. 

9 mars, PRO Vetarna genomfördes i PRO Citys lokaler, 6 PRO-föreningar deltog. 

PRO Holm segrade efter utslagsfrågor och gick därmed vidare till distriktsfinalen. 

17 mars, Reseledarträffen, Hanna Andersson från Viking Line och Mirwa Hägglund 

från Byberg o Nordin informerade om sina respektive verksamheter, många fina 

resmål att välja på. 

27 april, PRO-distriktets årsmöte i Ånge, ordföranden presenterade. ledamoten i 

riksorganisationens styrelse, Jan Andersson, som höll ett medryckande brandtal och 

Bengt Persson, PRO Alnö, blev distriktets nya ordförande. 

14 maj PRO Sollentuna besökte vår region med buss. Våra föreningar inbjöds till 

fest på Torkarlsberget, Matfors, med mat och underhållning, 217 deltagare. 

Mycket uppskattad tillställning. 

7-8 juni, Ålandskryssning för våra föreningar, 5 bussar med 240 deltagare, mycket 

bra och uppskattad arrangemang. 

14 augusti, Sundsvallsmästerskapet i boule, boulehallen Skönsberg, 

PRO Alnö vidare tilldistriktsfinalen. 

28 augusti Viking Line, avtalsresa, vi representerades av Arne Hellgren. 

6 oktober utbildningsdag för nya e-postdatasystemet, Inge Widén höll i denna 

10-12 oktober resa till Tallinn för våra PRO-föreningar, 3 bussar med 158 deltagare. 

Mycket uppskattad resa av deltagarna. 

 

 



 

 

Slutord. 

 

Styrelsen för PRO Samorganisationen Sundsvall får härmed överlämna 2017-års 

verksamhetsberättelse till ombuden för erforderliga beslut. 

 

En viktig uppgift för oss har varit att delge ombuden aktuell information om äldre- 

frågor. KPR och PRO-distriktet har fått möjlighet att ge detta. 

 

Under året har PRO firat sitt 75-års jubileum, med aktiviteter på olika platser uti 

landet. Vårt distrikt firade det den 19 augusti på Bergsåkers Folket Hus, medverkade 

gjorde riksorganisationens ordförande, Christina Tallberg. Viktigt att uppmärksamma 

den stora betydelse som PRO haft under dessa 75 år för våra pensionärer. 

 

Under 2018 skall PRO ha sin kongress, ett reviderat handlingsprogram skall slås fast 

för de kommande 4 åren. Ett viktigt dokument för oss i föreningarna att arbeta med. 

 

Än har vi inte hittat någon lösning på Samorganisationens ekonomi. Styrelsen anser 

att den frågan måste få lösning snarast möjligt. Nu har vi bara ett litet kapital kvar, 

ett underlag för 4-5 års kommande verksamhet, om vi är lika sparsamma som nu. 

Vi vill i alla fall medverka till att alltid föra fram aktuella frågor till förbättringar för 

dagens och morgondagens pensionärer. 

 

Styrelsen tackar härmed för det förtroende vi haft att leda Samorganisationen 2017. 

 

Sundsvall i januari 2018. 

 

 

Kjell Andersson  Majlis Blomqvist   Maj-Britt Sjödin 

 

 

 

Leif Söderberg  Margot Nilsson   Göran Dahlin 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
 

       

      

Ekonomisk berättelse 2017 Datum Debet Kredit 
Hand-
kassa Poster 

      

Ersättning Njurunda PRO, ICA 20170928         235 kr  H 1 

Betalning Kaffe 20170929       320 kr   H 2 

Njurunda Folkets Hus 20171208         500 kr   3 

Njurunda Folkets Hus 20171208         500 kr   4 

Betalning Kaffe 20171117       400 kr   H 5 

Ersätt. Utlägg Ica 20180202         358 kr  H 6 

Göran Dahlin Bilersättning 20180201         185 kr  H 7 

Arvode Kjell A 20171228     1 500 kr   8 

Arvode Maj-Britt 20171228     1 200 kr   9 

Arvode MajLis 20171228         700 kr   10 

Arvode Margot 20171228         700 kr   11 

Arvode Leif 20171228         700 kr   12 

Arvode Inge 20171228          700 kr   13 

        720 kr     7 278 kr    

      

Ingående saldo      

       
Nordea 31/12 2017      

                             144 077,23 kr       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

 



 

 


